

**有關：終止宏利投資儲蓄計劃**

請注意宏利投資儲蓄計劃將由 2021 年 6 月 30 日起終止。

所有宏利投資儲蓄計劃下的每月認購常行指示將於 2021 年 6 月 2 日完成最後一次直接付款後取消，而該付款用於 2021 年 6 月 9 日之最後認購交易。現有的宏利投資儲蓄計劃將由 2021 年 6 月 30 日起終止。

多謝您一直對宏利的支持。請放心，您可繼續透過我們嶄新的網上投資平台「宏利智晰投資服務」一筆過或每月認購宏利基金。新平台並提供更多由國際知名基金公司管理的基金。



請瀏覽我們的網站 ([manulifefunds.com.hk/zh/investchoice/investchoice-rewards-lm2021.html](http://manulifefunds.com.hk/zh/investchoice/investchoice-rewards-lm2021.html)) 以了解更多。

如對上述有任何疑問，請聯絡您的宏利理財策劃經理或致電客戶服務中心 (+852 2108 1110) 查詢。

宏利投資管理 (香港) 有限公司 謹啟

此乃電腦編印文件。毋須簽署。

**RE: Discontinuation of Manulife Direct Saver Plan**

Please note the discontinuation of Manulife Direct Saver Plan will be effective on 30 June 2021.

All standing instructions of monthly subscription under Manulife Direct Saver Plan will be cancelled right after the final direct debit of monies on 2 June 2021, in respect of the final subscription transactions on 9 June 2021. The existing Manulife Direct Saver Plan will be discontinued on 30 June 2021.

Thank you for your generous support to Manulife, rest assured that you can continue to make lumpsum and monthly fund subscriptions with our new digital investment platform, Manulife InvestChoice, which offers a wider range of funds from fund houses of global brand names.



Please visit our website ([manulifefunds.com.hk/en/investchoice/investchoice-rewards-lm2021.html](https://manulifefunds.com.hk/en/investchoice/investchoice-rewards-lm2021.html)) to learn more.

Please contact your Manulife Financial Manager or call our Customer Contact Centre at +852 2108 1110 in case you have any queries regarding the notification.

Yours faithfully,

Manulife Investment Management (Hong Kong) Limited

This is a computer printout. No signature is required.